



SAB Islamic Savings / Investment Accounts Disclosure - March 2025:

إفصاح حســابات التوفير / الاستثمار الإسلامية من الأول - مارس 2025:

SAB's Islamic Savings / Investment Accounts help account holders to generate profits from their funds, which are invested on a partnership basis with SAB into a variety of Shariah Compliant Islamic assets. The costs and returns generated from these investments are shared between the account holder and SAB, in partnership, under pre-agreed ratios.

Islamic Savings / Investment Account funds contributed by customers are invested in a variety of Shariah compliant Investments and financing for corporate and individual customers and this include murabaha, ijara, credit card or trade finance. SAB invest customer funds into a variety of Sukuks, potentially helping improve financial returns for customers, in line with the SAB's overall funding and investment strategy.

## Summary - March 2025:

(Corporate Clients Portfolio Only - All figures are in SAR '000)

The cumulative balances of Islamic Savings / Investment Account holder's (IAH) as at the end of last month stood at SAR 178,807

This is a decrease of SAR 951,741 compared to the prior month.

In the period from 1 March to 31 March 2025 SAB ensured full allocation of all deposited customer money into Islamic investments or cash.

تساعد حسابات التوفير / الاسـتثمار الإسلامية أصحاب الحسابات على جنـي الأرباح من الامــوال المودعة في الحســاب والتي يتم اســتثمارها على أســاس الشــراكة مع الأول في مجموعة متنوعة مــن الأصــول الإسلاميــة المتوافقــة مــع أحــكام الشــريعة الإسلاميــة. ويتــم تقاســم التكاليــف والعوائــد الناتجــة عن هذه الاســتثمارات بين صاحب الحســاب والأول وفقاً لنســب الشراكة المتفق عليها مســبقاً.

يتم استثمار أموال حسابات التوفير / الاستثمار الإسلامية التي يساهم بها العلملاء في مجموعة متنوعة من الاستثمارات والتمويلات المتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية لعملاء الشركات والأفراد، وقد يشمل ذلك التمويل بالمرابحة أو الإجارة أو بطاقة الائتمان أو تمويل خدمات التجارة و قد يستثمر الأول أملاا العلملاء في مجموعة متنوعة من الصكوك، مما قد يساعد في تحسين العوائد المالية للعلملاء، بما يتماشى مع استراتيجية التمويل والاستثمار الشاملة لدى الأول.

## ملخص – مارس 2025:

(محفظة عملاء الشــركات فقط - جميع الأرقام بالريال الســعودي 000')

بلغــت الأرصدة لأصحــاب حســابات التوفير / الاســـتثمار الإسلامية كما في نهاية الشــهر الماضي 178,807 ريال سعودي.

ويمثل ذلك انخفاضاً قدره 951,741 ريال ســعودي مقارنة بالشــهر السابق.

فــي الفترة من 1 مــارس الى 31 مارس 2025 ، يؤكد الأول توجيه جميــع أموال العملاء المودعة لديه بشــكل كامل في اســـتثمارات إسلامية أو إبقائها نقدًا.



## Portfolio Composition at 31 March 2025\*:

## مكونات المحفظة في 31 مارس 2025\*:

	Description	مارس March 2025* *2025	وصف	
Cumulative balance of Islamic Savings / Investment Account holders	Standard Islamic Savings / Investment Account balances managed in partnership with SAB	SAR 178,807*	أرصدة حسابات التوفير / الاستثمار الإسلامية التي تدار بالشراكة مع الأول.	رصيد أصحاب حسابات التوفير / الاستثمار الإسلامية
Cash Held for Mudarabah Pool	4% of the Cumulative balance of Islamic Saving / Investment Accounts	SAR 7,152*	يشكل %4 من رصيد حساب التوفير / الاستثمار الإسلامي	الرصيد المحتفظ بحساب المضاربة
Applicable Charges	The costs and expenses incurred by SAB in managing the Mudarabah funds and their utilization in assets are deducted as per the basis stipulated in the Mudarabah Terms and conditions.	SAR 172*	يتم خصم التكاليف والمصروفات التي يتكبدها الأول في إدارة أموال المضاربة واستخدامها في الأصول وفقًا للأساس المنصوص عليه في شروط وأحكام المضاربة.	الرسوم
Mudarabah Profits	The shared, distributable profit for the period to be distributed between Rabul Maal and Mudarib.  The exact amount paid to each customer, from the distributable profit is shown in their statement of account.  Balance of Mudarabah Profits after distribution to customers was transferred to SAB as Mudarib	SAR 644*	الربح المشترك القابل للتوزيع عن الفترة المراد توزيعها بين العميل (رب المال) و الأول ( المضارب). يظهر المبلغ المحدد المحفوع لكل عميل من الربح القابل للتوزيع في كشف حساب العميل. بعد توزيع أرباح المضاربة على العملاء، المضاربة إلى البنك كمضارب	الأرباح

<sup>\*</sup> All figures are presented on an unaudited basis.

Profit Ratios for the standard Islamic Savings / Investment Accounts have Profit Ceiling and distribution percentages between clients (Rab ul Mal) and Bank (Mudarib) which are agreed individually between the bank and the client; any amounts above the Profit Ceiling shall be retained by Mudarib as incentive.

نسب الربح لحسابات التوفير / الاستثمار الإسلامية لها سقف ربح ونسبة توزيع بين العــملاء (رب المــال) والبنك (المضــارب) والتي تم الاتفاق عليها بشــكل فردي بين البنــك والعميل، ويكون ما زاد عن ســقف الربح للمضارب كحافز أداء.

<sup>\*</sup> جميع الأرقام تم عرضها على أســاس غير مدقق.